

## JADUAL KADAR HARGA

BIL	HURAIAN	KADAR HARGA (RM)
	<b><u>KERJA-KERJA PERMULAAN DAN PERSEDIAAN AWALAN</u></b>	
A	<b>Menyediakan Perlindungan Insuran/Takaful Pampasan Kerja</b> (Workmen Compensation Insurance)	300.00
B	<b>Menyediakan Perlindungan Insuran/Takaful Pampasan Kerja dan Tanggungan Awam</b> (Contractor All Risk)  Nombor-nombor pendaftaran di bawah Skim Keselamatan Sosial Pekerja (PERKESO) <b>** Kontraktor adalah digalakkan untuk mengambil pelan Perlindungan Takaful berbanding pelan Perlindungan Insurans.</b>	1,400.00
C	<b>Menyediakan Bon Pelaksanaan :-</b> Provide Perfomance Bond Bank/Islamic Bank/BPIMB/Insurans/Takaful atau Jaminan Syarikat Kewangan*  Wang Jaminan Perlaksanaan (WJP)* *Potong mana yang tidak berkenan	4,500.00
D	<b>Penyediaan Laporan Bergambar :-</b> Menyediakan dan mengemukakan tuntutan bayaran interim yang lengkap termasuk invois@cukai invois, senarai kuantiti, borang arahan kerja, pengukuran kerja-kerja di tapak seperti panjang lebar tebal atau dalam atau tinggi, gambar sebelum, gambar semasa dan gambar selepas diambil pada satu kedudukan yang sama dicetak di atas kertas berukuran A4 putih lengkap dengan tarikh yang dijilid kemas menggunakan ' <i>comb binding</i> ' siap dengan dua keping pembalut plastik dibahagian hadapan dan belakang laporan dan lain-lain arahan penambahbaikan dari semasa ke semasa sepanjang tempoh	3,000.00
E	Menyediakan perkara seperti berikut :  1) PAPAN TANDA KERJA MPSJ ( 900mm x 600mm )( 5 unit )  2) PAPAN TANDA AWAS ( 900mm x 600mm )( 10 unit )  3) PAPAN TANDA PANDU PERLAHAN ( 900mm x 600mm )( 10 unit )  4) PAPAN TANDA KERJA DIHADAPAN ( 900mm x 600mm )( 10 unit )  5) KON TRAFIK ( 50 unit )  6) WATER FILLED JERSEY BARRIER' ( 10 unit )  7) RED AND WHITE HAZARD TAPE' ( 20 gulung )  8) AMBER COLOUR BICON LIGHT' ( 10 unit )  9) RED COLOUR TUBE LIGHT' ( 10 unit )  10) STEEL PLATE 1.5M X 2.4M X 10MM TEBAL (5 UNIT)  Kesemua atau sebahagian dari peralatan diatas perlu dibekal dan dipasang pada setiap masa di semua lokasi kerja pembaikan yang sedang dijalankan. Kegagalan menyediakan dan memasang peralatan diatas akan menyebabkan kontraktor didenda sebanyak RM 100.00 bagi setiap lokasi kerja pembaikan yang tidak dipasang peralatan di atas. Denda tersebut akan dibuat melalui pemotongan dari jumlah tuntutan pembayaran yang dikemukakan. Kehilangan peralatan diatas adalah dibawah tanggungjawab kontraktor sendiri. Tiada tuntutan boleh dibuat atas kehilangannya.	10,000.00